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بمب جدید پرسپولیس
برادرکشی در دربی!

به  ایران  با مدافع چپ تیم ملی  پرسپولیس 
توافق رسیده است.

پرسپولیس  خبرآنلاین؛  خبرگزاری  گزارش  به 
پس از جدایی عبدالکریم حسن به دنبال جذب 
با  اخیر  ماه  یک  در  و  است  چپ  مدافع  یک 
گزینه های مختلفی وارد مذاکره شده ولی هنوز 
نتوانسته جانشین مدافع قطری را جذب کند. 
پس از منتفی شدن حضور یحیی عطیه الله، حالا 
مذاکرات پرسپولیس با میلاد محمدی جدی شده 
و مدافع چپ ملی پوش آدانا دمیراسپور ترکیه با 

سرخ ها به توافقات خوبی هم رسیده است.
سایت ترانسفرمارکت هم امروز میلاد محمدی 
را بازیکن آزاد اعلام کرد و به نظر می رسد او در 
آستانه حضور در پرسپولیس قرار دارد. میلاد 
محمدی در صورت حضور در پرسپولیس باید 
در دربی مقابل مهرداد محمدی، برادر دوقلوی 

خود بازی کند!

صدور مجوز استفاده از VAR در تمام 
بازی های لیگ برتر

ورود ۲ دستگاه دیگر به کشور

رئیس فدراسیون فوتبال از ورود دو سیستم 
کمک داور ویدئویی دیگر به کشور تا فردا خبر 

داد.
به گزارش ایسنا، مهدی تاج، رئیس فدراسیون 
سیستم  ورود  وضعیت  آخرین  درباره  فوتبال 
کمک داور ویدئویی به کشور گفت: تا فردا شب 
تلاش  و  می شود  کشور  وارد   VAR دستگاه   ۲
می کنیم در زمان فیفادی ۲ دستگاه دیگر هم 

وارد کنیم.
وی افزود: از فیفا برای استفاده از VAR در 
تمام بازی های لیگ برتر مجوز گرفته ایم. قبلا باید 
برای هر بازی جداگانه مجوز می گرفتیم اما حالا 
موفق شدیم برای تمام لیگ برتر این مجوز را از 

فیفا بگیریم.

بازیکن قهرمان جام جهانی ۲۰۱۸ به 
سپاهان پیوست

از  پس  فرانسوی  هافبک  انزونزی،  استیون 
توافق با تیم فوتبال فولاد مبارکه سپاهان، ضمن 

انعقاد قرارداد، به سپاهان پیوست.
به گزارش ایسنا و به نقل از سپاهان، استیون 
انزونزی که به منظور عقد قرارداد به اصفهان 
سفر کرده بود، پس از انجام تست های پزشکی 
و دریافت تأییدیه های لازم، صبح امروز با حضور 
با این  در دفتر باشگاه سپاهان قرارداد خود را 
باشگاه امضا کرد و به صورت رسمی طلایی پوش 

شد.
پاری سن  تیم های  در  بازی  سابقه  انزونزی 
و  سیتی  استوک  بلکبرن،  رم،  سویا،  ژرمن، 
هافبک  پست های  در  و  داشته  را  گالاتاسرای 

مرکزی و هافبک دفاعی بازی می کند.
این بازیکن همچنین سابقه بازی در تیم های 
ملی زیر ۲۱ سال و بزرگسالان فرانسه را داشته 
و با همراه با تیم ملی فرانسه فاتح جام جهانی 

۲۰۱۸ شده است.

معاون وزیر ورزش:
منتظر درخشش پارالمپیکی ها 

هستیم

و  وزارت ورزش  قهرمانی  توسعه ورزش  معاون 
جوانان گفت: منتظر درخشش دوباره ورزشکاران 
ایران  پرچم  اهتزار  شاهد  تا  هستیم  پارالمپیکی 

اسلامی در پاریس باشیم.
به گزارش ایرنا، سیدمحمدشروین اسبقیان در 
مراسم تقدیر از ۶۵ ورزشکار اعزامی به بازی های 
پارالمپیک پاریس، سرمربیان این تیم ها و مادران و 
همسران قهرمانان که با حضور کیومرث هاشمی، 
وزیر ورزش و جوانان در حال برگزاری است، اظهار 
داشت: این برنامه ها ایجاد انگیزه ای برای پیشبرد 
ورزشکاران  افتخارآفرینی  و  کشور  ورزش  اهداف 
است. وی افزود: امیدوارم اتفاقات خوبی که در 
المپیک رقم خورد، مسیر صعودی در پارالمپیک 
مقدس  پرچم  شدن  برافراشته  با  و  باشد  داشته 
کشورمان و نواخته شدن سرود جمهوری اسلامی، 
اسبقیان  باشیم.  ورزشکاران  افتخارآفرینی  شاهد 
درباره پاداش پارالمپیکی ها نیز بیان کرد: پاداش 
آنها همانطور که وزیر ورزش قول داد، دقیقا به 
در  هم  امروز  المپیکی هاست.  با  یکسان  صورت 
مراسم بدرقه، شرایطی که برای المپیکی ها داشتیم، 
برای این عزیزان تکرار می شود. وی در مورد سفر 
مقدس،  مشهد  به  کشورمان  پارالمپیکی  کاروان 
چراکه  بود،  معنوی  سفری  این  داد:  توضیح 
ورزشکاران ما همیشه به امام هشتم اقتدا کرده اند. 
برخی  خواسته های  درباره  ورزش  وزارت  معاون 
دانشگاه  در  از جمله حضور  المپیکی  مدال آوران 
بدون کنکور که سروصدای زیادی داشته است نیز 
بیان کرد: تسهیلات قهرمانان در قانون پیش بینی 
شده است. قهرمانان المپیکی و بازی های آسیایی 
از  برخی  و  می شوند  دانشگاه  وارد  کنکور  بدون 
خدمت نظام وظیفه معاف می شوند. ضمن اینکه 
طرح سرباز قهرمان با توجه به تاکید رهبر معظم 
انقلاب پیگیری شد. ایشان به معیشت، اشتغال 
و مسکن قهرمانان تاکید داشتند که در این راستا 
وزارت ورزش و جوانان پیگیری های لازم را انجام 
داد. در خصوص درخواست های مضاعف نیز باید 
بگویم این مساله به بررسی و کارشناسی نیاز دارد.

عملکرد  از  خود  پیش بینی  خصوص  در  وی 
کاروان کشورمان در پارالمپیک پاریس، اظهار کرد: 
پیش بینی در ورزش را زیاد علمی نمی دانم چون 
مثل  است.  تاثیرگذار  ناداوری  جمله  از  شرایطی 
فینال امیرحسین زارع و مدالی که در شمشیربازی 
از ما گرفتند. در تکواندو هم اتفاقاتی در آستانه 
رخ دادن بود که ورزشکاران ما با غیرت خود اجازه 
مثل  این حال  با  بدهد.  رخ  بدی  ندادند، مساله 
همیشه امید زیادی به پارالمپیکی ها داریم تا باز 
هم بدرخشند. اسبقیان همچنین در مورد شرایط 
لیگ  آغاز  تا  ماه  یک  فاصله  در  آزادی  ورزشگاه 
نخبگان آسیا توضیح داد: شرایط ورزشگاه آزادی را 
شرکت توسعه و تجهیز مدیریت می کند. دستورات 
ویژه ای صادر شده و بازدیدهای متعددی صورت 

گرفته است که امیدوارم اتفاقات خوبی رخ بدهد.

اعزام روسای فدراسیون ها به پاریس 
بنا بر ضرورت فنی است

کمیته ملی پارالمپیک تاکید کرد که اعزام روسای 
فدراسیون ها به پاریس به همراه برخی تیم ها بنا 
بر ضرورت فنی و نظر کارشناسی صورت می گیرد.

به گزارش خبرنگار مهر، پس از انتشار گزارشی با 
عنوان »به دیگران هم فرصت بدهید؛ سفر دوباره 
رئیس ناکام در المپیک به پاریس/ هیچ مسئول 
دیگری نیست؟« کمیته ملی پارالمپیک با ارسال 
توضیحی به آن واکنش نشان داد. در توضیح این 

کمیته آمده است:
»کاروان جمهوری اسلامی ایران با نام فرزندان 
رشته  در ۱۰  افتخار  و  ایثار  ایمان،  و شعار  ایران 
بازی  دوره  در هفدهمین  ورزشکار  با ۶۵  ورزشی 
حضور  کند.  می  شرکت  پاریس  پارالمپیک  های 
روسای فدراسیون های تکواندو، جانبازان و توان 
یابان، نابینایان و کم بینایان و همچنین قایقرانی 
پیرو جلسات کارشناسی و بنا بر ضرورت های فنی 
به تشخیص و دعوت کمیته ملی پارالمپیک صورت 

گرفته است.
امیدواریم با دعای خیر مردم و حمایت رسانه 
ها بتوانیم با همدلی بیشتر همچون ادوار گذشته 
افتخار آفرین بوده و پرچم سه رنگ کشورمان را به 

دفعات در این میدان بزرگ به اهتزاز درآوریم.«

سی و سومین دوره بازی های المپیک با نتایج تلخ و 
شیرین اش به تاریخ پیوست. المپیکی که می تواند برای 
برنده و بازنده درس های گرانبهایی داشته باشد. بدون 
شک آنها که به دنبال موفقیت و ساختن روزهای خوب 
برای ورزش کشور در المپیک آینده هستند می بایست 

به خوبی آموخته های خود را اجرایی کنند.
کارشناسان ورزش معتقدند عملکرد فدراسیون های 
در  و  داد  ارزیابی  مورد  باید  المپیک ها  در  را  ورزشی 
جمله  از  مختلف  رویدادهای  سال  چهار  این  فاصله 
قهرمانی جهان، آسیا و تورنمنت ها برای ارزیابی، آماده 
سازی و کسب سهمیه مورد توجه قرار گیرد. البته در 
این دوره باید نتایج سه سال را سنگ محک قرار داد، 
چرا که به دلیل شرایط کرونا و تأخیر یک ساله المپیک 

توکیو در سال ۲۰۲۱ برگزار شد.
شرایط  این  تکواندو  خصوص  در  مهر،  گزارش  به 
انتخابات  که  چرا  است،  رشته ها  سایر  با  متفاوت 
و  دلیل مسائل  به  و  برگزار شد  دیماه  فدراسیون ۱۵ 
حاشیه های پس از آن عملاً رئیس جدید فعالیت رسمی 
خود را برای ورود به چرخه کسب سهمیه المپیک از 
ابتدای سال ۱۴۰۱ آغاز کرد. دست خالی تیم ملی در 
همان زمان کار را دشوار کرد بود تا جایی که کارشناسان 

امر کسب سهمیه را غیر ممکن می دانستند.
غیر ممکنی که نه تنها ممکن شد که در پاریس به 
از  نتایج ضعیف و دور  خوبی هم جواب داد. کسب 
انتظار در مسابقات قهرمانی آسیا پیش از المپیک توکیو 
و متعاقب آن بازی های توکیو نشان از اوضاع اسفبار 
این رشته داشت. بر اساس نظر کارشناسان رسیدن به 
موفقیت در المپیک شش تا هشت سال برنامه ریزی 
و کار مداوم نیاز دارد و تکواندو با آن وضعیت خاص 
چیزی فراتر از آن بود که ساعی موفق به انجام آن شد. 
نگاهی به آنچه تکواندو را از فرش به عرش رساند، خالی 

از لطف نیست.
حاشیه هایی که به تکواندو لطمه زد

فدراسیون تکواندو بعد از حضور ساعی با حاشیه های 
فراوان و به نوعی عجیب و غریب دست به گریبان 
بود. در حالی که او و تیم کاریش مدت زمان اندکی 
بود کار را آغاز کرده بودند، برخی انتظار معجزه داشتند 
و با سخنان و بیان مطالب غیرکارشناسی حاشیه هایی 
ساختند که به روند رو به رشد تکواندو لطمه می زد. این 
حاشیه سازی و بعضاً کارشکنی بیشتر از سوی افرادی 

صورت می گرفت که در فدراسیون حضور نداشتند.
آرامش کلید اول اصلی موفقیت

این حاشیه  برابر  تکواندو  فدراسیون  پاسخ  سکوت، 
که  سکوتی  بود.  روزانه  تقریباً  و  متعدد  های  سازی 
دنبال داشت.  به  تکواندو  در  را  بی سابقه ای  آرامش 
این  به  ورود  جای  به  تکواندو  فدراسیون  مسئولان 
حاشیه ها و از دست دادن انرژی، روی کار و برنامه 
خود متمرکز شدند. میدان دادن به جوانان برای ساختن 
موفقیت  به  رسیدن  و  جهانی  اندازه های  در  تیمی 
اصلی طراحی شد. دو دوره  المپیک ۲۰۲۸ هدف  در 
مسابقات جهانی در مکزیک و آذربایجان با چند مدال 
برنز برای تکواندو ایران در بخش مردان خاتمه یافت. 
نتایجی که بازهم انتقاداتی را در پی داشت. متأسفانه 
برخی کارشناسان روند رو به رشد تکواندو را به خصوص 
در مسائل فنی و تغییرات واضح تکنیکی و تاکتیکی 
را دیده و بدون توجه به آنکه تیمی جوان راهی این 
رویدادهای بزرگ شده مسائلی را مطرح کردند که خود 

به آن معتقد نبودند.
از بین رفتن حاشیه امنیت

اما مسئولان تکواندو با اعتماد به کار و برنامه ای که 
آغاز کرده بودند با ثبات بیشتری پیش رفتند. تاریخ 
تکواندو ایران به یاد ندارد که در طول دو سال بیش 
از ۸۰ مربی در رده های سنی مختلف در تیم های ملی 
فعالیت کرده باشند. هیچ مربی حاشیه امنیت ندارد و 
تقریباً مربی ثابت و چند ساله در این رشته که به رسمی 
ویران کننده تبدیل شده بود، از بین رفت. کنار گذاشتن 
برخی افراد که منافعشان در تکواندو گره خورده بود از 

دیگر نکات مهم این بخش بود.
بازگشت به سطح اول تکواندو دنیا

در  مداوم  فنی حضور  بخش  در  مهم  خیلی  نکته 
رقابت های سطح بالایی چون گرنداسلم و گرندپری بود. 
هر چند این اعزام ها برای کسب امتیاز ورودی المپیک 
آتیه  با  و  تکواندوکاران جوان  ولی حضور  انجام شد، 
ایران در میدان های بزرگ و رقابت با بهترین های دنیا 
باعث شد تا نمایندگان کشورمان با پشت سر گذاشتن 
عبور  راه  و  خورده  نوعی صیقل  به  گرانبها  تجربیات 
از قهرمانان جهان و المپیک را یاد بگیرند. در همان 
رقابت های جهانی بخصوص بعد از باکو و پس از آن 
گرندپری رم و پاریس نتایجی رقم خورد که تکواندو ایران 
با صدای بلند بازگشت خود به سطح اول تکواندو دنیا 
را فریاد زد. بازگشتی که در پاریس به صورت رسمی به 
ثبت رسید. البته که خیلی ها معتقدند بودند که نیازی 
به صرف هزینه های زیاد برای کسب سهمیه و حضور 

در چنین رقابت هایی نیست.
انگیزه بالای تکواندوکاران

هر چهار نماینده تکواندو ایران به پاریس رفته بودند 
که مدال بگیرند. این را می توان از همان مبارزه نخست 
نعمت زاده تا آخرین مبارزه آرین سلیمی به خوبی درک 
کرد. انگیزه بالا، ارائه نمایشی تحسین برانگیز و تلاش 
تا آخرین ثانیه را باید رمز موفقیت تکواندوکاران ایران 
نامید. تنوع تکنیکی که هر چهار نماینده ایران روی 
»شیهاپ چانگ« پهن شده در کاخ »گرندپله« شهر 
پاریس به نمایش گذاشتند ثمره همان حضور مداوم در 
مسابقات سطح بالایی دنیا بود. بدون شک کارشناسانی 
که از آرین سلیمی و یا مهران برخورداری حتی کیانی 
و نعمت زاده ایرادات فنی می گرفتند، حتماً که از این 
تغییرات فنی و مبارزه سطح بالایی که از سوی مدال 
زده شده  کشیده شد شگفت  تصویر  به  ایران  آوران 
این  به  رسیدن  برای  ایران  تکواندو  نمایندگان  بودند. 
موفقیت بزرگ تکواندوکارانی را از پیش رو برداشتند که 

خود برای کسب مدال به پاریس آمده بودند.
هماهنگی و تلاش کادر فنی

بر خلاف چند دوره گذشته المپیک تیم ملی ایران، 
کادر فنی هماهنگ و یک دستی برنامه های آماده سازی 
تیم ملی را در هر دو گروه مردان وزنان برای رسیدن به 
المپیک پیگیری می کردند. مجید افلاکی و مینو مداح 

و  زاده  ایمان  عنوان سرمربی، مهروز ساعی، رضا  به 
دکتر یاوری به عنوان کادر فنی تلاش مضاعفی داشتند 
و خود نتیجه این تلاش و همدلی را به خوبی گرفتند. 
این هماهنگی بین کادر فنی و تکواندوکاران هم عالی 
بود، موضوعی که در کشیدن کارت های بازبینی فیلم در 
زمان اعتراض روی ضرباتی که امتیاز آن ثبت نمی شد 
به خوبی مشهود بود. اغلب کارت هایی که افلاکی، مداح 

و ساعی کشیدند مورد قبول و امتیازها تائید شد.
بدنسازی بی نقص

تکنیکی و  تنوع  در بعد فنی مساله ای که در کنار 
برنامه داشتن برای ثانیه به ثانیه مبارزه، به چشم آمد 
آمادگی جسمانی بالای نمایندگان کشورمان بود. اغلب 
طول  راند  سه  کشورمان  نماینده  چهار  هر  مبارزات 
کشید ولی تکواندوکاران تا ثانیه های پایانی سرحال و 
قبراق مبارزه کردند و حتی چند مبارزه خیلی مهم را در 
ثانیه های پایانی به سود خود تغییر دادند. این موضوع 
تیم داشت.  و حرفه ای کل  بدنسازی خوب  از  نشان 
مهرداد یوسفی بدنساز تیم ملی، مردی که نه تنها خود 
از اساتید تکواندو است، بلکه با علم و دانش به روز 
برنامه ریزی بسیار خوبی داشت تا یکی از تاثیرگذارترین 
پارامترها در ثبت این نتیجه درخشان را به خوبی اجرا 

کند.
آنها که دیده نشدند

بازی های  در  حضور  برای  ایران  تکواندو  ملی  تیم 
المپیک یک برنامه ریزی دقیق داشت. تیمی متشکل 
از چند کارشناس و استاد با تجربه از جمله علی تاجیک 
رئیس سازمان تیم های ملی با مسئولیت اصغر رحیمی 
تکواندوکاران  امور  ملی  تیم های  مدیرفنی  عنوان  به 
را در کلیه مسائل با جدیت و حتی لحظه ای پیگیری 
می کردند. بررسی دقیق موضوعات فنی تکواندوکاران، 
آنالیز و نگاه موشکافانه به نقاط ضعف و قوت رقبا، 
طراحی استراتژی تمرین و مبارزه تنها بخشی از فعالیت 
این گروه بود که ثمره آن در پاریس به تصویر کشیده 
شد. در میان این نفرات رحیمی که به عنوان دبیرکل 
نیز در فدراسیون فعالیت می کرد، با تجربیات فراوان 
و  المپیک  ملی  کمیته  در  مختلف  مسئولیت های  از 
بازی های آسیایی و المپیک به نوعی برگ برنده تکواندو 
بود که نقش مهم و تأثیرگذاری هم در بخش فنی و هم 

در بخش مدیریتی داشت.

تغییر شیوه برگزاری لیگ
مورد دیگری که می توان از دلایل این موفقیت بزرگ 
از آن نام برد، تغییر شیوه برگزاری لیگ بود. لیگ های 
با روش سنتی برگزار می شد  تکواندو سال ها بود که 
بلکه  نداشت  تکواندو  برای  فنی  بار  هیچ  تنها  نه  که 
برگزاری آن به نوعی رفع تکلیف بود. ابتکار فدراسیون 
روی  و  برگزاری  شیوه  تغییر  در  تیم های  سازمان  و 
آوردن به برگزاری به صورت گرندپری، در کنار بالا رفتن 
جذابیت های لیگ، تکواندوکاران می بایست خود را برای 
بیش از ۵ مبارزه در یک روز آماده می کردند. این یعنی 
مطابقت مسابقات داخلی با تورنمنت های بزرگی چون 
جهانی و آسیایی که باعث شد تا تکواندوکاران با قرار 
گرفتن در چرخه تمرین و مسابقات لیگ که با فاصله 
زمانی مناسبی به انجام رسید، در آمادگی ملی پوشان 

کمک شایانی داشته باشد.
ساعی، ماندگار در ورزش ایران

هادی ساعی را باید ماندگارترین نام در ورزش ایران 
عنوان کرد. مردی که با کسب دو طلا و یک برنز المپیک 
در دوران قهرمانی، پرافتخارترین ورزشکار المپیکی ایران 
لقب گرفت، در زمان ریاست بر فدراسیون نیز با ایجاد 
تغییرات زیربنایی، استفاده از افراد متخصص از جنس 
تکواندو در بخش های فنی و مدیریتی، ایجاد همدلی و 
وفاق در خانواده تکواندو کاری کرد که شاید تا سال ها 
تکرار آن شدنی نباشد. تکواندویی که سه سال قبل در 
المپیک توکیو )تابستان ۱۴۰۰( به آن شکل از المپیک 
حذف شد، چگونه در مدت سه سال آن چنان متحول 
می شود که با اعزام چهار تکواندو و کسب چهار مدال، 
رقم  را  تاریخی  اتفاقی  برنز  یک  و  نقره  دو  یک طلا، 
می زند. اینجاست که تطبیق تخصص و مدیریت در 

کنار تعهد به خوبی جواب می دهد.
نگاه به آینده

المپیک  پایان  از  روز   ۱۰ از  بیش  گذشت  وجود  با 
تعریف و تمجید از تکواندو و نتایج آن و… همچنان 
ادامه دارد. فدراسیون تکواندو باید برای چهار سال آینده 
بیش از گذشته متمرکز شده و با برنامه پیش برود. این 
چهار مدال یعنی می توان از هم اکنون در همین چهار 
وزن سهمیه حضور در المپیک را برای چهار سال بعد 
تا حدودی کسب شده دانست و برای کسب سهمیه 

بیشتر تلاش دو چندان را در دستور کار قرار داد.

بذل و بخشش پست به افراد بی ربط و بدون تخصص در تنیس 
کماکان ادامه دارد.

به حیات  به گزارش خبرآنلاین؛ فدراسیون تنیس مدتهاست بدل 
خلوت عده ای خاص و بی ربط شده که هیچ سررشته ای از این ورزش 
تخصصی و مهیج ندارند و با حاتم بخشی آقای رئیس و مشاورانش در 
این فدراسیون پست می گیرند. اتفاقی که ظاهرا بدل به یک رویه در این 
فدراسیون شده و هر چه فرد مورد نظر بی ربط تر و دورتر از این رشته 

باشد، بیشتر امکان جذب و حضور در این فدراسیون را دارد!
فدراسیون در ادامه بذل و بخشش پست به افراد بی ربط و بدون 
عنوان  به  را  تلویزیون  و  سینما  هنرپیشه  مرام  کی  میلاد  تخصص 
سرپرست کمیته تنیس ساحلی انتخاب کرد تا کماکان در این فدراسیون 
شاهد افراد بی ربط باشیم. بعد از حضور محمدرضا گلزار دیگر هنرپیشه 
سینما و تلویزیون در کمیته پدل و مدیر تیم های ملی، این دومین 
حضور یک هنرپیشه در این فدراسیون است. البته فدراسیون تنیس 

پیشتر پا را فراتر گذاشته و حتی امیر جدیدی دیگر هنرپیشه سینما 
و تلویزیون را برای حضور در اردوها دعوت کرده بود که البته جدیدی 
پاسخ منفی داد. ظاهرا آش آنقدر شور بود که خود هنرپیشه حضور در 

اردو را به صلاح ندانسته بود!
در همه جای دنیا استفاده از پتانسیل و شهرت سلبریتی ها در عرصه 
ورزش و البته تبلیغات سکه رایجی دارد و همه رشته ها و البته برندهای 
تجاری و کمپانی ها می کوشند از پتانسیل محبوبیت و شهرت این افراد 
استفاده کرده و خود را مطرح کنند. در این مسیر سلبریتی در بهترین 
حالت به عنوان سفیر آن مجموعه معرفی می شوند تا به نوعی این 
حس القا شود که سلبریتی فوق جزوی از آن مجموعه است اما در 
فدراسیون تنیس همه معادلات را بر هم زده و رسما به سلبریتی های 
بی ربط پست اعطا می کند. تصمیمی عجیب که اگر آن را به پست 
فروشی ربط ندهیم، در خوشبینانه ترین حالت می توان آن را حاتم 

بخشی دانست.

مشخص نیست که این هنرپیشه ها که در حیطه خود نیز افراد 
درجه اولی نیستند، چه کمکی می توانند به تنیس کنند و چه تخصص 
و توانایی دارند که در اختیار تنیس قرار دهند. شاید هم برای پست 
بخشی به این افراد مثلا به شناسنامه آنها نگاه شده چرا که میلاد کی 
مرام متولد انزلی است و احتمالا چون انزلی ساحل داشته، تشخیص 

داده اند که او می تواند سرپرست کمیته ساحلی باشد!
با ادامه این روند در فدراسیون تنیس و حضور پرتعداد هنرپیشه 
ها و علاقه آنها به این رشته حتی می توان شعبه از فدراسیون تنیس 
را در خانه سینما دایر کرد تا هنرپیشه ها برای حضور در تنیس و 
احتمالا دریافت پست نیاز به طی مسافت تا مجموعه انقلاب و دفتر 
فدراسیون تنیس نداشته باشند! دلیل درجا زدن رشته تنیس و رفت و 
آمد آسانسوری در رقابتهای دیویس کاپ را باید در همین مسائل دید. 
فدراسیونی که جولانگاه بدون تخصص ها شده و بدیهی است که با 

حضور غیرمتخصص ها به هیچ موفقیتی نمی رسد.

تکواندو ایران چگونه از فرش به عرش رسید

سکوت در المپیک معجزه کرد
تکواندو ایران درحالی با کسب چهار مدال طلا، نقره و برنز عنوان موفق ترین فدراسیون در المپیک سی وسوم را به خود اختصاص داد که پیش از حضور در 

پاریس کمتر کارشناسی پیش  بینی چنین نتایجی را می کرد.

پیشه ها!بذل و بخشش پست در تنیس ادامه دارد وشی با حضور هنر اکران فیلم پست فر

غیر ممکنی 
که نه تنها 

ممکن شد که 
در پاریس به 

خوبی هم جواب 
داد. کسب 

نتایج ضعیف 
و دور از انتظار 

در مسابقات 
قهرمانی آسیا 

پیش از المپیک 
توکیو و متعاقب 

آن بازی های 
توکیو نشان از 
اوضاع اسفبار 

این رشته 
داشت

پرونده علیرضا بیرانوند – پرسپولیس اکنون به مرحله کارشناسی رفته است و 
به زودی وضعیت آن مشخص خواهد شد.

پنجره  در  پرسپولیس  با  بیرانوند  علیرضا  فسخ  سه،  ورزش  گزارش  به 
محسوب  ایران  فوتبال  اخیر  سال  چند  اخبار  مهم ترین  از  یکی  تابستانی 
می شود. شماره یک تیم ملی در اقدامی عجیب بعد از فسخ قراردادش با این 
باشگاه در شرایطی که مدعی عدم پرداخت مطالباتش شده بود، در نهایت 

پیراهن تراکتور را بر تن کرد.
باشگاه پرسپولیس هم البته نسبت به این موضوع بی تفاوت نبود و ضمن ارائه 
شکایتی در این خصوص خواهان بررسی کمیته تعیین شده است. کار تا جایی 
پیش رفت که رضا درویش مدیرعامل پرسپولیس نیز به صراحت از اطمینان این 
باشگاه بابت فسخ غیرقانونی بیرانوند صحبت کرد و در ادامه مدعی شد اگر این 

موضوع بدون ایراد باشد " از سمت خود کناره گیری خواهد کرد".
طی روزهای اخیر و البته با شروع فصل جدید این ماجرا ابعاد جدیدتری گرفته 
است. برخی منابع نزدیک به پرسپولیس از اعمال فشار سیاسیون برای تبرئه 
علیرضا بیرانوند گفته و از سوی دیگر تراکتوری ها و شخص زنوزی نیز با اصرار بر 
بررسی تمامی جوانب این قرارداد، مدعی شده اند که کار آنها بی ایراد بوده و هیچ 

نیازی نیز به حمایت سیاسیون برای این موضوع ندارند.
اما طولانی شدن صدور رای در خصوص پرونده علیرضا بیرانوند و شکایت 
پرسپولیس اکنون کاملا حوصله سر بر و با حواشی همراه شده است. هواداران 
پرسپولیس که شماره یک ملی پوش خود را از دست داده اند از تعلل فدراسیون 

و ارکان آن با توجه به زمان بر شدن موضوع گلایه دارند و از سوی دیگر بیرانوند 
نیز با تجربه اولین بازی اش برای تراکتور، یک کلین شیت نیز به نام خود کرده و 
اکنون مهیای یکی از جنجالی ترین و البته حیثیتی ترین تقابل خود این بار برابر 
پرسپولیس طی 7۲ ساعت آینده می شود. هواداران پرسپولیس اما مدعی اند 
فدراسیون باید هرچه زودتر ولو رای به تبرئه بیرانوند، نتیجه این پرونده را پیش 
از این بازی مشخص کنند و از سوی دیگر با کمی بدبینی مدعی هستند که در 

انتظار پایان این بازی حساس و در ادامه اعلام رای هستند!
چالش پرونده جدی تر شد!

مورد مناقشه در پرونده پرسپولیس و علیرضا بیرانوند این است که باشگاه 
تهرانی مدعی شده که آنها طبق الحاقیه تمامی مطالبات فصل )بیست و سوم( 
را به وی پرداخت کرده اند و این دروازه بان هیچ طلبی نداشته است. با این حال 
شماره یک پرسپولیس نیز مدعی است حدود یک میلیارد و اندی از مطالبات 

فصول قبلی اش باقی مانده و بر اساس آن فسخ خود را دریافت کرده است.
اما کمی جزئی تر به این ادعای دو طرف بپردازیم: پرسپولیس مدعی است که 
الحاقیه مربوط به فصل بیست و سوم بوده و طبق آن بیرانوند هیچ طلبی از این 

باشگاه ندارد.
بیرانوند اما با دو ادله علیه این ادعای پرسپولیس رفته است. نکته اول اینکه او 
فیش های واریزی مربوط به پاداش اختصاصی اسپانسر این باشگاه را در اختیار 
دارد. طبق آن مدعی است باشگاه پرسپولیس "حق" اینکه آنها را به عنوان درصد 

قرارداد در نظر بگیرد نداشته است!

نکته اینکه این مبالغ پرداختی که عمدتا مربوط به هفته های پایانی فصل بوده، 
برای برخی اعضای باشگاه حتی بیشتر از سقف قراردادشان می شده که این امر 
نشان دهنده این است که این پاداش ها نمی توانسته به عنوان درصد قرارداد 

تلقی شود. 
از سوی دیگر وکلای بیرانوند استدلال دیگرشان این است که در الحاقیه هیچ 
نشانه ای از این نیست که بیرانوند در صورت عدم دریافت مطالبات این فصل 
قادر به درخواست فسخ نخواهد بود و تنها عنوان شده که مطالبات او باید تا این 

بازه )چند روز بعد از پایان لیگ و جام حذفی( پرداخت شود.
به طور مثال این افراد که جزء ارکان باشگاه محسوب می شوند در بازه پایانی 
فصل طبق اسناد اسپانسر مبلغی حتی بیشتر از قراردادشان به عنوان پاداش 
به حساب شان واریز شده که نشان می دهد درویش برای قرار دادن پاداش ها 
به عنوان درصد قرارداد بازیکنان، رفتاری متفاوت صورت داده و گلایه آنها از این 

جهت بی دلیل نبوده است.
اما اکنون موضوع مهم تری مورد بررسی قرار گرفته است! جایی که شاید باشگاه 
پرسپولیس و رضا درویش را به دردسر بزرگی بیندازد؛ در فیش های پرداختی 
برای علیرضا بیرانوند عنوانی تحت اینکه این پرداختی مربوط به فصل جاری 
است نخورده است! به طور مثال پرداختی ها به شکلی انجام شده که می تواند 
مطالبات او را نیز پوشش دهد و به این شکل نبوده که فلان مبلغ به عنوان درصد 
فصل بیست و سوم به حساب وی منظور شود و تنها مبالغ به حساب او واریز 

شده است!

دروازه بان تراکتور و اعتراض به قالب پرداختی ها:
ج شد ونده بیرانوند از کمیته تعیین وضعیت خار چرا پر


